
KLIMAUDVALG BOMHOFF Referat 31.10.22 

•      Opgørelsen over ejendommens el-forbrug på fællesarealer gøres op næste gang. 

•      Udvalget tager på besøg i andelsboligforeningen ’Søpassagen’ for at høre om deres erfaringer med solceller på taget. 

•      Udvalget foreslår at bestyrelsen får lavet en ny energirapport på ejendommen 

•      Referater af udvalgets møder kommer op på opslagstavlerne og på hjemmesiden, så alle kan følge med og stille 
spørgsmål. 

• Til næste gang læses energistyrelsens pjece: “Er jeres ejendom klar til fremtiden”:   

https://sparenergi.dk/sites/forbruger.dk/files/contents/publication/guide-til-energimodernisering-i-
etagebyggeri/energirenovering-af-etageboliger.pdf 
 
 

 Næste møde er tirsdag d.8.11. kl.19.30 hos Jens og Elin nr.8 5.th  

Kontakt: Inge Tofte: inge.toftehansen@gmail.com 
 


